
Referat fra FAU-møte 18. februar 2021. 
 
Oppmøte: 
2a 
2b 
3b 
4a 
4b 
5b 
6a 
6b 
7a 
7b 
 
Nina (Rektor) informerer: 
 
Elevundersøkelsen: resultater 
-Åsen ligger over på noe, under på annet. 
-Gledelig at ikke så mange i Lørenskog opplever mobbing på skolen. 
-Det er ulikt hva som svares på de ulike trinnene. 
-Generelt i 7. trinn ligger svarene fra Åsen litt under resten av kommunen. Skolen jobber med å finne 
ut hva som ligger under for svarene på undersøkelsen. 
Veldig mange tall, ser at Åsen ligger lavt på læringskultur og på støtte fra lærerne.  
På en del av områdene har det vært noe positiv utvikling fra fjoråret. De jobber med hvordan 
situasjonen er nå og hvordan de kan jobbe videre. 
Stiller spørsmålstegn til dette med støtte fra lærerne. 3,9 på Åsen i forhold til 4,4 som er 
landsgjennomsnitt. 
Også her skal skolen jobbe for å finne ut av hva som ligger bak elevenes svar. 
De samme elevene har svart 3,9 i fjor mot 4,2 i fjor på trivsel. De samme barna svarer at de også får 
mindre støtte fra foreldrene sine. 
Viktig å bruke disse tallene til å tilrettelegge bedre for elevene. Det gjør skolen allerede nå. Lærerne 
har sett på resultatene fra hver klasse og det jobbes også klassevis. 
 
Spørsmål: Er det noen på skolekontoret som tar kontakt med Åsen når resultatet er som det er? Ja, 
resultatet til 7.trinn er blitt lagt merke til. 
Rektoren på hver skole har ansvaret for å følge opp sin skole. 
Velger ut noen punkter man må jobbe med og ha fokus på. Har jobbet systematisk med trygt 
læringsmiljø denne høsten. Flere tall de ikke er fornøyde med, men de jobber med dette. 
 
Hjemmeundervisning: 
Finnes ikke nasjonale retningslinjer. 
Var oppe som tema på forrige møte. Rødt nivå, 1-5.trinn var på skolen og 6. og 7. var på skolen 
annenhver dag. 
Spørreundersøkelse til 6.og 7. trinn. Fikk endel tilbakemeldinger fra foreldrene. 
Sendt ut mer info til foreldrene til 7. trinn som er hjemme i karantene denne uka. 
Mange barn opplevde at de fikk lite støtte under digital undervisning, det håper de at har blitt bedre, 
og det vil komme en ny undersøkelse til barna som er hjemme nå. 
Ulike utfordringer med hjemmeskole. Dette jobber de med hele tiden. 
Tilbakemeldingen fra foreldrene på 7. trinn føler at det har fungert bedre denne uka når de har fått 
mer info fra skolen. 
Digital skole kan ikke erstatte fysisk skole. 
 



Smittevern: 
 
Smitteutbrudd på Åsen skole. 
Status er at det er smitte på 7. trinn, både voksne og barn. Begge klassene er i karantene. Ingen med 
mutert virus som de vet foreløpig. Ikke noe mer nytt etter rektors info. 
 
IPad: 
 
Har sett at det er stort sprik i iPad-kunnskapen til lærerne, dette tas det tak i. 
Ønsker mer informasjon til foreldrene slik at de kan følge lettere med på hva som gjøres av 
skolearbeid på ipad`en. 
Finnes det evaluiering av iPad-bruk? Åsen ga fra seg en evaluering i fjor. Nina sjekker med Morten 
Hagen (tidligere rektor). 
 
Nina: 
Åsen skole er helt avhenging av at foreldrene tar kontakt med dem hvis elevene opplever noe som 
ikke er greit. 
 
Geir informerer fra FAU Lørenskog: 
 
Mange like erfaringer fra de andre skolene i kommunen når det gjelder hjemmeskole og iPad-bruk. 
 
Opp til den enkelte lærer å tilrettelegge hjemmeskoleundervisningen.  
 
 
17.mai-info: 
Har vært på møte med 17.maikomiteen i kommunen 
Man ser for seg at det blir likt som i 2020. Ber alle fauer/komiteer om ikke å sette i gang aktiviteter. 
Plan for kommunen er flaggheising på flaggfjellet og musikk av korpsene rundt på sykehus/eldrehjem 
i tillegg til pop-up-konserter. 
Hvis det åpnes opp, kan det kanskje være lurt å tenke igjennom hva som evt kan arrangeres, ha en 
plan B. 
4.trinn har to personer som har sagt ja til å være 17.mai-komité. 17.mai-komitéen skal tenke på 
alternativt opplegg. 
Maria skal sørge for at informasjon rundt 17.mai kommer ut til de som skal ha den. 
 
 
Det har vært tilfeller av avstraffelse på noen trinn. 
Dette skal det snakkes om og taes tak i. Viktig å få det dokumentert og også viktig å melde videre til 
rektor. Ingen avstraffelse er greit, nulltoleranse for det. 
Hvis noen i FAU mottar meldinger fra bekymrede foreldre skal det oppfordres til å ta kontakt med 
rektor.  
 


